
                                       Protokół Nr XX /2016 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  29 czerwca 2016 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski witając zgromadzonych  uczestników Sesji, zaproszonych nauczycieli 

którzy odchodzą na emeryturę. Poinformował, iż minutą ciszy  zostanie 

uczczona pamięć ojca radnego Pana  Adamczyka Ryszarda oraz pracownika 

ODR związanego z gminą Oksa Pana Tkaczewskiego . Porządek obrad został 

poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie byli za jego przyjęciem. Na 

stan 15 radnych udział w sesji wzięli wszyscy radni  zgodnie   z załączoną listą 

obecności. Na sekretarza została powołana radna Pani Halina Bodzioch  zam. 

Węgleszyn, która  wyraziła zgodę . Przewodniczący Rady podziękował Pani 

Dyrektor Supernat za  wysokie osiągnięcia  w wynikach gimnazjalnych, Pani 

Dyrektor podziękowała radnym, pracownikom Urzędu Gminy za współpracę. 

Porządek obrad : 

   1.Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

   2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

   3. Interpelacje radnych. 

   4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami. 

   5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Oksie za 2015     

       rok. 

   6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Oksie  za 2015 rok. 

   7. Ocena stanu dróg, oznakowania i bezpieczeństwa na drogach. 

   8. Podjęcie uchwał w sprawie : 

• zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                     

z wykonania   budżetu gminy za 2015 rok 

• zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zakładu Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej 

                        w Oksie za 2015 rok 

• udzielenia absolutorium  dla Wójta Gminy Oksa z wykonania budżetu za 2015 

rok 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2016 – 2019 

• zmiany w budżecie gminy na 2016 rok 

• uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Oksa  

• określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                         

i zagospodarowania tych odpadów 

• ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 

gminy Oksa 

• wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

• terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 



komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy Oksa  

   9.Zapytania i wolne wnioski. 

  10.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

  11..Zamknięcie obrad. 

  

 Ad. 3. 

 W interpelacjach radnych głos zabrali: 

 - radny z Oksy Adamczyk Ryszard – aby zająć się sprawą bezdomnych psów 

które znajdują się obok Pani Wandy Grzyb w Oksie 

 - radny z Kanic Różański Mieczysław – chodzi o plan inwestycyjny aby był 

konsultowany z całą radą, na ostatniej Komisji pojawiła się sugestia Starosty         

w sprawie budowy chodników w miejscowościach już wytypowanych przez 

Starostę tj. w Rembiechowie, na Dębinie oraz  w Węgleszynie Ogrodach. 

Najbardziej bulwersującą miejscowością jest Węgleszyn ponieważ chodnik tam 

jest wykonany na rowie pod którym przebiega wodociąg i były już problemy 

podczas awarii. Prosi aby zadania inwestycyjne były wykonywane w każdej 

miejscowości, ponieważ jak do tej pory to są wykonywane tylko w Węgleszynie 

Dębinie, Rembiechowie oraz Węgleszynie. Jak do tej pory bardzo mało zadań 

było wykonane w Kanicach Starych.  

- radny z Węgleszyna Adam Popiół – podziękował za interwencje w sprawie 

prądu  

- radna z Lipna Mieczysława Bielas – odczytała swoje prośby tzn. chodzi            

o poszerzenie asfaltu do Lipna oraz budowę drogi w kierunku Kozłowa, gdyż 

drogą tą dojeżdżają mieszkańcy do Kielc na onkologię, prosząc radnych              

o poparcie w tej sprawie.                                                                                              

Ad. 4. 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad. 5. 

  Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Oksie 

za 2015 rok przedstawiła Kierownik GOPS Pani Mirosława Kwaterska – 

sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. W tej sprawie zabrał głos 

Przewodniczący Rady który zwrócił się z pytaniem ile wynosi odpłatność 

opiekuńcza dla osoby chorej. Pani Kierownik udzieliła odpowiedzi iż została 

podjęta uchwała Rady Gminy która określa szczegółowe warunki przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz zasady częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania. 

 

 



Ad. 6. 

 Sprawozdanie z  działalności  Gminnej Biblioteki Publicznej w Oksie za 2015 

rok przedstawiła Kierownik Biblioteki Pani Anna Kaczmarczyk – informacja 

stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.7. 

Ocenę stanu dróg, oznakowania i bezpieczeństwa na drogach przedstawił insp. 

ds. drogownictwa Pan Zbigniew Wicher – informacja stanowi załącznik do 

protokołu. 

W sprawie tej informacji zabrał głos radny z Oksy Adamczyk Ryszard który 

zwrócił się z pytaniem czy w skład Komisji która objeżdża drogi może 

wchodzić radny lub Przewodniczący Komisji Samorządu Gospodarki 

Komunalnej, Porządku  i Bezpieczeństwa Publicznego. Pan Wicher udzielił 

odpowiedzi iż  przy następnym objeździe dróg poinformujemy radnego oraz 

Przewodniczącego Komisji Samorządu Gospodarki Komunalnej, Porządku          

i Bezpieczeństwa Publicznego. 

- sołtys z Kanic Starych Bolesław Łukasik – aby prawidłowo oznakować drogę 

w miejscowości  Kanice Nowe kierunek Złotniki. 

-  Zbigniew Bełtowski z Błogoszowa – bardzo zła widoczność przy wyjeździe    

z drogi obok dawnej Mleczarni na drogę główną ponieważ widoczność zasłania 

tablica reklamowa sklepu jak również zła widoczność przy wyjeździe z drogi  

od Pana Sobczyka 

- sołtys z Tyńca Halina Laprus – dotyczy wycinki drzew na niebezpiecznym 

zakręcie pomiędzy Popowicami a Tyńcem 

- sołtys z Tyńca Halina Kot – w sprawie remontu drogi od Pani Kowalskiej       

do mostu. 

Ad. 8. 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                     

z wykonania budżetu gminy za 2015 rok 

za  podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

-  zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zakładu Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej w Oksie za 2015 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

-  udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Oksa z wykonania budżetu za  2015 

rok  

Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej Pan Ryszard Adamczyk zapoznał              

z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Oksie z dnia 22 kwietnia 2016 

roku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy oraz protokołem 

Komisji Rewizyjnej z  głosowania  wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi  

Gminy Oksa .Przewodniczący Komisji poinformował również iż Komisja 



zapoznała się z informacją z wykonania budżetu oraz stanem zaległości więc 

wnioskuje o przyjęcie takiej uchwały 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

Wójt Gminy podziękował za jednogłośne  udzielenie absolutorium 

-  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  na lata 2016-2019 

  za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

-  zmian w budżecie gminy na 2016 rok 

Wójt Gminy poinformował iż  pieniądze przeznaczone na dalszy remont            

w Ośrodku Zdrowia nie zostaną wykorzystane w tym roku ponieważ nie zdążą 

wykonać  remontu więc postanowiono 20.000 zł przeznaczyć  dla Powiatu          

w Jędrzejowie a 30.000 zł na modernizacje STOKU w Tyńcu 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

W tej sprawie głos zabrała radna z Lipna Pani Mieczysława Bielas która 

poinformowała iż bardzo dużo jest robione na Dębinie , w tym roku zostały 

zrobione trzy odcinki dróg i będzie robiony chodnik natomiast w Lipnie za okres 

drugiej kadencji został zrobiony tylko odcinek drogi 900m . 

Wójt Gminy poinformował iż jest dużo pieniędzy do pozyskania na scalenie 

gruntów, więc jeżeli dane sołectwo się zgodzi to wszystkie drogi byłyby 

wyasfaltowane. 

- radny z Oksy Ryszard Adamczyk – aby być zadowolony z działania Starosty 

który dba o gminę Oksa proponując budowę chodników 

-  radny z Kanic Mieczysław Różański – ale pieniądze na budowę chodników    

są finansowane przez Urząd Gminy i składa wniosek o odrzucenie uchwały     

do następnej Sesji 

- radna z Lipna Mieczysława Bielas – również stawia wniosek o oddalenie 

uchwały do następnej Sesji 

- radny z Oksy Ryszard Adamczyk – stawia wniosek o pozytywne 

przegłosowanie uchwały 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do radnych kto jest                      

za przesunięciem uchwały do następnej Sesji 

Za przesunięciem uchwały do następnej Sesji było 5 radnych, przeciwnych było               

6 radnych natomiast 4 radnych wstrzymało się od głosu. 

Wniosek radnego Pana Różańskiego został odrzucony. 

za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu 

Jędrzejowskiego głosowało 11 radnych, przeciwny był 1 radny natomiast            

3 radnych  wstrzymało się od głosu. 

- uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Oksa 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

-  określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                           

i zagospodarowania tych odpadów 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 



- ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 

gminy Oksa  

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

aa podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy Oksa 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

Ad. 9 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali : 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Bełtowski zaapelował do radnych, 

sołtysów o pomoc w zorganizowaniu zbiorki na zakup protezy dla Antoniego 

Treli. Wójt Gminy poinformował iż 10 lipca 2016 roku odbędzie się festyn 

rodzinny gdzie również  będzie organizowana pomoc dla Arka oraz  zaprosił na 

,,1000” - lecie OSP  w Oksie które odbędzie się w dniu 17 lipca 2016 roku. 

- radny z Zakrzowa Wojciech Dąbrowski – na wysokości posesji Banaś Michał 

zostały wyrwane pobocza po ostatniej ulewie 

- sołtys z Kanic Łukasik Bolesław – aby wykosić pobocze obok Pana Łatasia 

oraz przystanku autobusowego 

- radny z Kanic Mieczysław Różański – aby wykosić prawdopodobnie barszcz 

Sosnowskiego w Kanicach/ jest to na następnej drodze za szkołą/ 

- radny z Oksy Ryszard Adamczyk – proponuje by rejestrować głos na Sesji,   

by odzwierciedlać apele, oświadczenia – nie jest to wniosek lecz prośba 

- sołtys z Lipna Katarzyna Bartoszek – chodzi o wycinkę drzew na placu 

szkolnym ponieważ zagrażają bezpieczeństwu oraz po ostatniej burzy został 

uszkodzony dom przez odłamany konar 

- radna z Lipna Mieczysława Bielas – prosi o budowę drogi w Lipnie                 

w kierunku Kozłowa oraz zaprasza na festyn który odbędzie się 9 lipca 2016 

roku na placu obok remizy OSP. 

Ad.10 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych: 

- radnemu z Oksy – temat psów jest znany i zostaną zgłoszone do schroniska 

- radnemu z Kanic – by to co wypracowane osiągnąć, gdyż w zgodzie więcej 

wypracujemy 

- radnemu z Węgleszyna – jest ciężko się dodzwonić gdyż nawet numer 991 jest 

zawsze zajęty 

 - radnej z Lipna – wystąpimy do Instytutu Meteorologii i Gospodarki Wodnej    

i ujmiemy tą drogę jako popowodziową 

- sołtysowi z Kanic – wystąpimy do Zarządu Dróg Powiatowych w Jędrzejowie 

 o ustawienie znaku 



- sołtysowi z Tyńca – wystąpimy do Zarządu Dróg Powiatowych w Jędrzejowie 

o obcięcie gałęzi 

- sołtysowi z Lipna – jest to park  zabytkowy lecz wystąpimy do Konserwatora 

Zabytków z prośbą o wycinkę. 

- sołtysowi z Tyńca – doga zostanie wybudowana na drugi rok 

- radnemu z Zakrzowa – wniosek zostanie zgłoszony do Zarządcy Drogi 

- sołtysowi z Kanic – wniosek zostanie skierowany do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Jędrzejowie 

- radnemu z Kanic – było już koszone lecz ponowimy działanie 

- radnemu z Oksy – przeanalizujemy sprawę lecz to radni  ustalą. 

  

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował 

za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 

 

 

 


